

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer

Hersteller: Helmholz GmbH & Co. KG
Manufacturer:

Anschrift: Hannberger Weg 2
Address: D-91091 Großenseebach
Germany

Produktbezeichnung: 700-863-WAL01; WALL IE Compact,
Product description: Industrial NAT Gateway / Firewall, Gigabit LAN/WAN

2014/30/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit; Amtsblatt der EU L96, 29/03/2016, S. 79-106

2014/30/EU Directive of the European Parliament and of the council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility; Official Journal of the EU L96, 26/03/2014, p. 79-106

2011/65/EU Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

2011/65/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 08 June 2011 on the restriction of use of certain hazardous substances in the electrical and electronic equipment.

Für die Beurteilung der Übereinstimmung wurden folgende einschlägige Normen herangezogen:
For evaluation of the conformity following relevant standards were consulted:

Harmonisierte Europäische Normen (EMV) / Harmonized European Standards (EMC):

Referenznummer <i>Reference number</i>	Ausgabedatum <i>Date of issue</i>	Referenznummer <i>Reference number</i>	Ausgabedatum <i>Date of issue</i>
EN 61000-6-2:	2005	EN 55032:	2012
EN 61000-6-2/AC:	2005	EN 55032/AC:	2013
EN 61000-6-4:	2007		
EN 61000-6-4/A1:	2011		

Harmonisierte Europäische Normen (RoHS) / Harmonized European Standards (RoHS):

Referenznummer <i>Reference number</i>	Ausgabedatum <i>Date of issue</i>
EN IEC 63000:	2018

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity

Helmholz GmbH & Co. KG

Großenseebach, 18.10.2023

Hersteller

Ort und Datum der Ausstellung

Manufacturer

Place and date of issue

**Oliver Brünen,
Leiter der Hardwareentwicklung
Head of Hardware Development**



Name, Funktion des Befugten

Unterschrift

Name, function of authorized person

Signature